
RADA MIEJSKA 
W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 
Radni 

Protokół nr XIII/2025 

XIII Sesja w dniu 23 maja 2025 
Obrady rozpoczęto 23 maja 2025 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:26 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Budyn 
2. Wojciech Derlaga 
3. Joanna Kapusta 
4. Aneta Kawa 
5. Łukasz Kossacki-Lytwyn 
6. Henryk Kuboń 
7. Marek Kuboń 
8. Sylwester Latawski 
9. Józef Osmęda 
10. Tadeusz Pawlina 
11. Karol Pitek 
12. Janina Sosin 
13. Jan Szczerba 
14. Robert Wróbel 
15. Renata Wycykał 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Aneta Kawa otworzyła XIII sesję Rady Miejskiej w 
Wojniczu. Poinformowała, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Pozostanie na sali obrad jest domniemaną zgodą na 
prezentowanie swojego wizerunku i rejestracji głosu. 
Powitała wszystkich zebranych, państwa Radnych, p. Burmistrza, p. Wiceburmistrz, p. 
Sekretarz, p. Mecenas, kierowników Urzędu Miejskiego„ państwa Sołtysów oraz 
oglądających transmisję internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła sprawdzenie quorum, po czym 
stwierdziła prawomocność obrad. 
W sesji wzięło udział 15 Radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając — Z-ca Burmistrza, Skarbnik Gminy 
P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
P. Paweł Gołąb — Kierownik Referatu PIN 
P. Wioletta Śmistek — Kierownik Referatu FZP 
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oraz 13 sołtysów Gminy Wojnicz. 
Nieobecne były: sołtys p. M. Bieniaś oraz p. sołtys M. Sadowy. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała proponowany porządek obrad w brzmieniu jak 
niżej: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 
5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 
pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr X/90/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. zmienionej uchwałą nr IX/105/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 28 marca 2025 r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania 
zadań z zakresu utrzymania drogi wojewódzkiej nr 975 na terenie Gminy Wojnicz w zakresie 
utrzymania instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 — 1+400,2 i w km 1+087,4 — 1+551,5 w 
ciągu drogi wojewódzkiej 975. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 
realizacji z Powiatem Tarnowskim zadania pn. „Budowa chodnika jednostronnego wraz z 
zjazdami do działek przy drodze powiatowej nr OP 1407 K w Łapaniu — Biadolinach 
Radłowskich , gm. Wojnicz o długości ok. 2 300 mb ( od działki nr 42 w m. Łapań do działki 
nr 883/3 w m. Biadoliny Radłowskie) — ETAP 2". 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Wojnicz. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej w ramach 
programu pn.: "Wsparcie osób najuboższych na wymianę pieców pozaklasowych", 
współfinansowany ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego oraz 
ze środków z budżetu Gminy Wojnicz, na działania związane z ochroną środowiska tj. 
wymianę starych pieców pozaklasowych w budynkach mieszkalnych w gminie Wojnicz. 
13. Zapytania i interpelacje. 
14. Wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad sesji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Nikt nie zabrał głosu w sprawie porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 



ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że Protokół Nr XI/2025 z 28 
marca 2025 oraz Protokół Nr XII/2025 z 4 maja 2025 - były wyłożone do wglądu w Urzędzie 
Miejskim oraz dostępne na tabletach. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych ma uwagi do tych protokołów. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do ww. protokołów. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tych protokołów. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. . 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

BURMISTRZ WOJNICZA — przedstawił informację o swojej działalności i o działalności 
urzędu od czasu ostatniej sesji tj. od 29 marca 2025 r. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu.) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie 
finansowej w załączniku nr 1 polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów i 
wydatków bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie. 
Ponadto dostosowano pozycje wieloletniej prognozy finansowej od 9.3 do 9.3.1.1, pozycje 
dostosowujące się automatycznie w wyniku wprowadzonych zmian oraz pozycje wynikające 

ze zmian wprowadzonych w załączniku nr 2 - Przedsięwzięcia. 

W załączniku nr 2 dokonano zmian w zakresie takich zadań jak: Poprawa 
cyberbezpieczeństwa gminy Wojnicz oraz Erasmus+, edukacja szkolna projekt nr 2. 
Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany 
horyzontu czasowego załącznika nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej. 
W całym okresie prognozy gmina Wojnicz spełnia relacje zarówno z artykułu 242 jak i 243 
ustawy o finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
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zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/107/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok. 

Z-ca BURMISTRZA WOJNICZA — poinformowała, że zmiany w budżecie polegają na 
zwiększeniu planu dochodów budżetu o kwotę 349 888,71 zł, zwiększeniu planu przychodów 
budżetu o kwotę 607 160,98 zł oraz zwiększeniu planu wydatków budżetu o kwotę 957 
049,69 zł. 

W zakresie przychodów - zwiększono przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych 
na rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy o finansach 
publicznych o kwotę 11 449,69 zł oraz zwiększono przychody z wolnych środków, o których 
mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy o finansach publicznych o kwotę 595 711,29 zł. 
W zakresie dochodów - wprowadzono dotację z Powiatu Tarnowskiego na dofinansowanie 
budowy chodnika w Biadolinach Radłowskich na kwotę 110 249,71 zł. Wprowadzono dotację 
Samorządu Województwa Małopolskiego na kontynuację budowy garażu na potrzeby 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Dębinie Łętowskiej w kwocie 48 000,00 zł. Zwiększono 
wpływy ze zwrotów nienależnie pobranych świadczeń w latach ubiegłych wraz z odsetkami 
na kwotę 25.000,00 zł. Wprowadzono dotację z Samorządu Województwa Małopolskiego na 
doposażenie świetlicy wiejskiej w Dębinie Łętowskiej na kwotę 15 000,00 zł. Wprowadzono 
dotację samorządu województwa małopolskiego na renowację parkietu, naprawę posadzki 
oraz renowację drzwi świetlicy wiejskiej w Dębinie Zakrzowskiej na kwotę 21 639,00 zł. 
Wprowadzono dofinansowanie od Małopolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 
na prace konserwatorskie w obrębie piwnic Pałacu Dąmbskich w Wojniczu na kwotę 30 tys. 
zł oraz wprowadzono dotację z Samorządu Województwa Małopolskiego na zabezpieczenie 
przeciwwilgociowe piwnic Pałacu Dąbskich Wojniczu na kwotę 100 000,00. zł. 
W zakresie wydatków - zwiększono wydatki bieżące o kwotę 99 549,69 zł oraz zwiększono 
wydatki majątkowe o kwotę 857 500,00 zł. 
W zakresie wydatków majątkowych - zwiększono wydatki na budowę odcinka chodnika w 
Biadolinach Radłowskich na kwotę 135 000,00 zł. Wprowadzono wydatki na modernizację 
mieszkania M2 w bloku przy Parku Miejskim w Wojniczu na kwotę 85 000,00 zł. Zwiększono 
wydatki na realizację przedsięwzięcia pod: Zmiana sposobu użytkowania wraz z przebudową 
szkoły na Urząd Miejski w Wojniczu o kwotę 102 000,00 zł. Zwiększono wydatki na 
kontynuację budowy garażu na potrzeby Ochotniczej Straży Pożarnej w Dębinie Łętowskiej 
na kwotę 90 000,00 zł. Zwiększono wydatki na modernizację budynku Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Dębinie Łętowskiej o kwotę 35 500,00 zł. Wprowadzono wydatki na 
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przygotowanie dokumentacji dotyczącej budowy przydomowej oczyszczalni ścieków na 
rzecz mieszkańców gminy na kwotę 60 ,00 zł. Zwiększono wydatki na prace konserwatorskie 
w obrębie piwnic i na zabezpieczenie przeciwwilgociowe piwnic Pałacu Dąmbskich w 
Wojniczu o kwotę 340 000,00 zł. Wprowadzono wydatki na wykonanie studni głębinowej na 
stadionie w Biadolinach Radłowskich na kwotę 10 000.00 zł. 
W ślad za dokonanymi zmianami, zmianie ulega załącznik nr 3 - przychody i rozchody 
budżetu Gminy Wojnicz na 2025 rok, załącznik nr 11 - zestawienie planowanych kwot dotacji 
udzielanych z budżetu Gminy Wojnicz w roku 2025 oraz załącznik nr 13 - plan dochodów i 
wydatków na zadania realizowane na podstawie porozumień lub umów z innymi jednostkami 
samorządu terytorialnego w 2025 roku. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/108/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2025 rok.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 

pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr X/90/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. zmienionej uchwałą nr IX/105/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 28 marca 2025 r. 

P. W. SMISTEK — Kierownik Referatu FZP — poinformowała, że uchwała dotyczy 
zwiększenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Biadolinach Radłowskich o kwotę 

2500 zł na pokrycie kosztów funkcjonowania jednostki. O zwiększenie dotacji zawnioskowała 

Rada Sołecka Miejscowości Biadoliny Radłowskie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/109/2025 w sprawie zmiany Uchwały nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 
grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków pieniężnych 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr X/90/2025 Rady Miejskiej w 
Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. zmienionej uchwałą nr IX/105/2025 Rady Miejskiej w 
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Wojniczu z dnia 28 marca 2025 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/77/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z 
dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 
pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr X/90/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 26 lutego 2025 r. zmienionej uchwałą nr IX/105/2025 Rady 
Miejskiej w Wojniczu z dnia 28 marca 2025 r.. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania 
zadań z zakresu utrzymania drogi wojewódzkiej nr 975 na terenie Gminy Wojnicz w zakresie 
utrzymania instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 — 1+400,2 iw km 1+087,4 — 1+551,5w 
ciągu drogi wojewódzkiej 975. 

P. P. GOŁĄB — Kierownik Referatu PIN — poinformował, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Zarządem Województwa Małopolskiego w sprawie 
przekazania zadań z zakresu utrzymania drogi wojewódzkiej nr 975 na rzecz gminy Wojnicz 
w zakresie utrzymania wybudowanej instalacji iluminacji mostu w 2024 roku. Porozumienie 
zostanie zawarte na czas nieokreślony i dotyczy ograniczonego nieodpłatnego zarządzania 

odcinkami drogi wojewódzkiej nr 975 w kilometrze 1 + 235,3 do 1 + 400,2 i w kilometrze 1 + 
087,4 do 1 + 551,5 na terenie gminy Wojnicz w zakresie utrzymania wybudowanej instalacji. 
Koszty utrzymania instalacji będą pokrywane w całości przez gminę Wojnicz. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/110/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania zadań 

z zakresu utrzymania drogi wojewódzkiej nr 975 na terenie Gminy Wojnicz w zakresie 
utrzymania instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 — 1+400,2 iw km 1+087,4 — 1+551,5w 
ciągu drogi wojewódzkiej 975. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dot. przekazania 
zadań z zakresu utrzymania drogi wojewódzkiej nr 975 na terenie Gminy Wojnicz w zakresie 
utrzymania instalacji iluminacji mostu w km 1+235,3 — 1+400,2 i w km 1+087,4 — 1+551,5 w 
ciągu drogi wojewódzkiej 975.. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Robert Wróbel, Renata Wycykał 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Szczerba 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

realizacji z Powiatem Tarnowskim zadania pn. „Budowa chodnika jednostronnego wraz z 
zjazdami do działek przy drodze powiatowej nr OP 1407 K w Łoponiu — Biadolinach 
Radłowskich , gm. Wojnicz o długości ok. 2 300 mb ( od działki nr 42 w m. Łopoń do działki 

nr 883/3 w m. Biadoliny Radłowskie) — ETAP 2". 

P. P. GOŁĄB — Kierownik Referatu FIN — poinformował, że uchwała dotyczy wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego realizacji z Powiatem Tarnowskim zadania 
pod nazwą: Budowa chodnika jednostronnego wraz z jazdami do działek przy drodze 
powiatowej numer DP1407K w Łoponiu do Biadolin Radłowskich, gmina Wojnicz. 
Starostwo Powiatowe w Tarnowie przekazało informację o przyznaniu dotacji na budowę 

chodników, ścieżek rowerowych i realizację innych zadań przy drogach powiatowych. Kwota 
przydzielonej dotacji dla gminy Wojnicz wynosi 110 249,71 zł. To jest udział 50 % wartości 

zadania. Planuje się wykonać odcinek od przedszkola w Biadolinach Radłowskich w 
kierunku Loponia. Zakres robót określi przedmiar robót zweryfikowany przetargiem. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/111/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego realizacji z 
Powiatem Tarnowskim zadania pn. „Budowa chodnika jednostronnego wraz z zjazdami do 
działek przy drodze powiatowej nr DP 1407 K w Łoponiu — Biadolinach Radłowskich , gm. 
Wojnicz o długości ok. 2 300 mb ( od działki nr 42 w m. Łopoń do działki nr 883/3 w m. 
Biadoliny Radłowskie) — ETAP 2". 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

realizacji z Powiatem Tarnowskim zadania pn. „Budowa chodnika jednostronnego wraz z 
zjazdami do działek przy drodze powiatowej nr OP 1407 K w Łoponiu — Biadolinach 
Radłowskich , gm. Wojnicz o długości ok. 2 300 mb ( od działki nr 42 w m. Łopoń do działki 

nr 883/3 w m. Biadoliny Radłowskie) — ETAP 2".. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
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Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Wojnicz. 

P. M. PIÓRKOWSKA — Z-ca Kierownika Referatu GPN — poinformowała, że procedowana 
uchwała ma na celu dostosowanie treści uchwały z 2010 roku do aktualnie obowiązujących 
przepisów poprzez uwzględnienie górnej stawki opłat za odbiór osadu z przydomowych 
oczyszczalni ścieków. Zgodnie z art. 6 ust. 2 ustawy o otrzymaniu czystości i porządku w 
gminach, rada gminy określa w drodze uchwały górne stawki opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości , którzy pozbywają się z terenu posesji nieczystości ciekłych. 
Wysokość górnych stawek opłat z tytułu opróżnienia zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych oraz opróżnienia osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych ustalona została w oparciu o stawki 
przejęte przez rady gmin w sąsiednich gminach. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/112/2025 w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości na terenie gminy 
Wojnicz.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej w ramach 
programu pn.: "Wsparcie osób najuboższych na wymianę pieców pozaklasowych", 
współfinansowany ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego oraz 
ze środków z budżetu Gminy Wojnicz, na działania związane z ochroną środowiska tj. 
wymianę starych pieców pozaklasowych w budynkach mieszkalnych w gminie Wojnicz. 

P. M. PIÓRKOWSKA — Z-ca Kierownika Referatu GPN — poinformowała, że uchwała dotyczy 
przyjęcia regulaminu dotacji celowej w ramach programu wsparcia osób najuboższych na 
wymianę pieców pozaklasowych współfinansowanej ze środków Urzędu Województwa 
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Małopolskiego. Regulamin określa zasady udzielania dotacji celowej i skierowany jest do 
osób najuboższych zamieszkałych na terenie gminy Wojnicz zagrożonych lub dotkniętych 

ubóstwem energetycznym. Niniejsza uchwała procedowana jest w ślad za uchwałą Sejmiku 
Województwa Małopolskiego z dnia 28 kwietnia bieżącego roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej m.in. dla gminy Wojnicz w zakresie wsparcia osób najuboższych na 
wymianę pieców pozaklasowych. Gmina Wojnicz zobowiązana jest do przedłożenia 

niniejszego regulaminu do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego przed 
podpisaniem umowy o dofinansowanie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 
do projektu uchwały? 

Nikt z Radnych nie zadał pytań. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu uchwały Nr 
XIII/113/2025 w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej w ramach 
programu pn.: "Wsparcie osób najuboższych na wymianę pieców pozaklasowych", 
współfinansowany ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego oraz 
ze środków z budżetu Gminy Wojnicz, na działania związane z ochroną środowiska tj. 
wymianę starych pieców pozaklasowych w budynkach mieszkalnych w gminie Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji celowej w ramach 
programu pn.: "Wsparcie osób najuboższych na wymianę pieców pozaklasowych", 
współfinansowany ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego oraz 
ze środków z budżetu Gminy Wojnicz, na działania związane z ochroną środowiska tj. 
wymianę starych pieców pozaklasowych w budynkach mieszkalnych w gminie Wojnicz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, 
Henryk Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Józef Osmęda, Tadeusz Pawlina, Karol 
Pitek, Janina Sosin, Jan Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

13. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — poinformowała, że nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani zapytanie. 

14. Wolne wnioski. 

Radny p. J. SZCZERBA — odnosząc się do sesji z 28 marca br. gdzie na jego uwagi 
dotyczące składanych obietnic odnośnie organizowania imprez kulturalnych naprzemiennie - 
co drugi rok Dni Wojnicza i co drugi rok imprezy kulturalnej w poszczególnych 
miejscowościach Gminy, przedstawił cytat, że p. Burmistrz powiedział „Nigdy nie 
powiedziałem, że co drugi rok Dni Wojnicza, a co drugi rok w innej miejscowości. 

Powiedziałem, że co drugi rok Dni Wojnicza, a co drugi rok Dni Wikliny". 
Powiedział, że dysponuje ulotką, a nawet gazetką, którą p. Burmistrz w czasie kampanii w 
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2014 roku rozdawał mieszkańcom, w której jest zamieszczony program działania. 
Przedstawił następnie brzmienie punktu 17 tego programu: „Przywrócenie Dni Wojnicza 
organizowane co dwa lata zamiast Jarmarku Kasztelańskiego. W roku, w którym nie będzie 
Dni Wojnicza, zostanie zorganizowana na terenie gminy zawsze w innym sołectwie jedna 
duża impreza artystyczna, coś na wzór Dni Wikliny. Podczas trwania każdego takiego 
wydarzenia będziemy głównie promować lokalnych artystów". 
Powiedział, że tak też p. Burmistrz na zebraniach mówił ludziom. Uważa to za kłamstwo, bo 
nie jest spełniany ten postulat, gdyż nie odbyła się żadna inna wielka impreza oprócz Dni 
Wikliny, które odbywały się co drugi rok za pieniądze dwukrotnie większe niż Dni Wojnicza. 
Zwrócił się następnie do p. Burmistrza, ponieważ dowiedział się drogą nieoficjalną, że p. 
Burmistrz chce powołać dyrektora GOK-u i spisać z nim umowę na pracę. Zapytał, dlaczego 
nie jest to przeprowadzane w trybie konkursu i dlaczego nie może być to transparentne i 
oficjalne. Stowarzyszenia, Koła Gospodyń Wiejskich dostają informacje, że mogą się 
wypowiedzieć na temat osoby pełniącej obowiązki Dyrektora, natomiast radni o tym w ogóle 
nie wiedzą. Powiedział, że Komisja Oświaty, tak jak pozostałe komisje, odbywa się wyłącznie 
tylko w zakresie tego, co jest ustawowo wymagane. Była tylko jedna Komisja Oświaty 
zwołana na jego wniosek na początku kadencji. Zapytał, czy nie ma ważnych tematów, jak 
choćby powołanie Dyrektora GOK. 
Powiedział, że już raz p. Burmistrz wybrał politycznie Dyrektora i chyba niedawno były te 
efekty. 
Zapytał, czy z poprzednim Dyrektorem zostały już zakończone wszystkie sprawy, czy są 
prowadzone jakieś rozprawy sądowe, czy w innych instytucjach administracyjnych. 
Powiedział, że może się tak okazać, że jak zostanie przegrana sprawa w sądzie 
administracyjnym, który rzekomo uchylił zarządzenie p. Burmistrza odnośnie zwolnienia 
Pana Dyrektora, to będzie dwóch dyrektorów GOK. Zapytał, czy wszystko się skończyło, czy 
są jakieś zobowiązania finansowe wobec poprzedniego Dyrektora, bo radni nic nie wiedzą. 
Uważa, że Radni są traktowani jako maszynki do głosowania przy rzeczach, które ustawowo 
muszą być wykonane i nie ma żadnej pracy, żadnej konsultacji, żadnych pytań, wysłuchania 
informacji, nic radni nie otrzymują. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że każdy radny we współpracy z sołtysem ma prawo 
organizować wydarzenia lokalne, a przede wszystkim i obowiązek. Organizowane są 
różnego rodzaju mniejsze, czy większe imprezy. Isep w 2015 roku zrobił większą imprezę, 
gdzie pomagała cała wieś i rozkręcało się to pięknie w dobrym stylu. Powiedział, że nie widzi 
problemu, żeby inne miejscowości organizowały tego typu wydarzenia na takiej samej 
zasadzie. 
Powiedział, że organizował już niejedną imprezę w Wojniczu, m. in. dwukrotnie dożynki 
powiatowe i nie było żadnej pomocy ze strony miasta. Pomagali ludzie ze wsi, koła 
gospodyń, żeby zrobić imprezę w VVojniczu. 
Powiedział, że on nie blokuje nikogo w żadnej miejscowości, wręcz przeciwnie, jeżeli ktoś 
przychodzi o pomoc, to taką pomoc uzyskuje. 
Zwrócił się do p. Radnego Szczerby, że jeżeli chce, to może powrócić do Jarmarku 
Kasztelańskiego. 
Powiedział, że nigdy nie było tak, że radni o czymś nie wiedzą, że radnym nie tłumaczy. 
Powiedział, że zgodnie z procedurą zostały wystosowane zawiadomienia do kół gospodyń, 
do organizacji pozarządowych, które mają w statucie zadania dotyczące kultury, o opinie o 
powołaniu nowego dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury. Stosowne informacje zostały 
również zamieszczone na stronie internetowej Gminy. Powiedział, że każdy ma prawo 
wysłać zastrzeżenia, z jakiego powodu się nie zgadza, jakie są uwagi do obecnego dyrektora 
pełniącego obowiązki . Pan Radny od razu stwierdził, że Dyrektor będzie powołany bez 
konkursu. On nigdy publicznie nie powiedział, że Dyrektor będzie powołany bez konkursu, a 
chociażby tak się stało, to ma on takie prawo i nie łamie przepisów. Powiedział, że tak mogę 
zrobić i najprawdopodobniej tak zrobi z tego powodu, że pan Radny już przesądza, że to jest 
jakiś układ, czy coś w tym rodzaju. Powiedział, że nie każdy jest chętny do pełnienia funkcji 
dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury. Osoba pełniąca obowiązki Dyrektora jest na czas 
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określony i swoje obowiązki wykonuje dobrze. 
Powiedział, ze kogoś już kiedyś wybrał, kto okazał się człowiekiem takim, jakim się okazał, 
dlatego niestety uczy się na błędach. Powiedział, że tacy są ludzie, którzy nie dbali o to, żeby 
wypełniać swoje obowiązki , ale szli w innym kierunku, a przede wszystkim przeciwko 
swojemu szefowi. 
Powiedział, że chciał trochę lojalności, współpracy i tym się kierował w tym przypadku. To 
nie zostało realizowane, dlatego zakończono współpracę. Powiedział, że w innych gminach 
wymienia się po 10, 15 osób, bo każdy szef dobiera sobie kadrę, gdyż on za tą kadrę, za 
pracę urzędu odpowiada. 
Powiedział, że w tej sytuacji osoba ta nie miała honoru odejść tak, jak niektórzy to zrobili w 
innych gminach. Powiedział, że sprawa sądowa się skończyła i to, co pan dyrektor miał w 
umowie, że po skończeniu pracy należy się mu trzy miesięczne wynagrodzenie — otrzymał. 
Powiedział, że będzie się starał, żeby nowy dyrektor został powołany w niedługim czasie i 
zastanowi się, czy to będzie w drodze konkursu, czy bez konkursu, czy na pełną kadencję, 
czy jeszcze na czas określony. Za najważniejsze uważa, żeby była ciągłość w działaniu na 
tym stanowisku. 
Powiedział, że p. Radny we wszystkich ruchach urzędu, a szczególnie w jego działalności 
widzi zło. Powiedział, że on nie pisze donosów, nie występuje przeciwko nikomu, wszystkich 
szanuje. Pan Radny nie chce przyjść do niego porozmawiać, gdzie może by się dowiedział o 
wielu rzeczach, o zamierzeniach, jednak nie chce się znaleźć w sytuacji, gdzie będzie 
nagrywany. 
Powiedział, że jest mu przykro, że p. Radny znalazł gdzieś ulotkę z 2014 roku z przedednia 
objęcia funkcji Burmistrza, ponieważ jego kadencja rozpoczęła się w grudniu. 
Powiedział, że gdyby p. Radny swoją skuteczność przełożył na działanie na rzecz 
mieszkańców i na działalność społeczną miałoby to na pewno lepszy skutek. 
Powiedział, aby zaprzestać pisania donosów, bo niepochlebnie to świadczy o wizerunku 
Gminy, a nie na to sobie zasłużył prowadząc wiele inwestycji, pozyskując środki . 
Powiedział, że Radni potrafią przyjść z pytaniami, porozmawiać i wszystko wiedzą o 
planowanych działaniach, natomiast p. radny Szczerba wiecznie ma jakieś wątpliwości. 
Powiedział, że nie będzie miał do p. radnego żalu, ale prosi, aby p. radny nie miał do niego 
pytań, bo nie chce być nagrywanym i tracić czas na sprawy sądowe. 
Powiedział, że Pan Radny wybrany został przez mieszkańców i szanuje go z tego powodu, 
jak wszystkich radnych, ale nie da się wciągnąć w żaden spór. 

Radny p. H. KUBOŃ — zwrócił się do p. Radnego Szczerby aby zapytał sołtysów czy są 
chętni by zorganizować taką imprezę plenerową. Pan Radny 4 lata był Przewodniczącym 
Zarządu Miasta Wojnicz i ani raz nie zgłosił się chociażby do zorganizowania dożynek. 
Zorganizowanie takiej dużej imprezy wiąże się z wieloma obowiązkami, a mieszkańcy nie są 
chętni do pomocy i tak jak p. Radny mówi, że w każdej wsi powinna być taka impreza, jest to 
nie do wykonania w wielu miejscowościach ze względów choćby odpowiedniego placu, 
parkingu i całego zaplecza. 
Powiedział, że p. Radny będąc Przewodniczącym Zarządu w Wojniczu nie zorganizował 
takiego wydarzenia i zarzuca, czemu nie jest to robione w innych wioskach, bo może nie 
wszyscy sołtysi chcą podejmować się takiego działania. 

Radny p. Ł. KOSSACKI-LYTWYN — odniósł się do problemu związanego z nocną opieką 
zdrowotną, gdyż część mieszkańców jest tym zaniepokojona i z pierwszej weryfikacji, którą 
dokonał wynika, że jest to problem szerszy, dotyczący wielu miejscowości w Polsce. W tym 
zakresie wyraził nadzieję, że dojdzie do złożenia w najbliższym czasie przez jednego z 
posłów ziemi tarnowskiej interpelacji, która będzie obejmować to zagadnienie w wymiarze co 
najmniej poselskiego okręgu wyborczego. Ten problem można sprowadzić do tego, ze z 
perspektywy, oceny przeciętnego obywatela, który na ten problem patrzy, dochodzi do 
pozbawienia de facto części mieszkańców w gminach miejsko-wiejskich realnej możliwości 

korzystania z tej nocnej opieki zdrowotnej. Porównując możliwości dostępu w Warszawie, w 
Krakowie do takiej nocnej opieki, to dojazd do takiego punktu nocnej opieki zdrowotnej 
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zajmuje około 20 minut. W przypadku mieszkańców gminy Wojnicz, czas dojazdu jest dużo 
dłuższy, nie mówiąc o tym, że też możliwości komunikacyjne są zupełnie inne. 
Gmina w jego ocenie ma niezwykle małe możliwości wpływania na budowanie rejonów tej 
nocnej opieki. To jest problem o charakterze ogólnopolskim, ale pokazujący pewnego 
rodzaju niedoszacowanie potrzeb właśnie mieszkańców z ośrodków miejsko-wiejskich i w 
jego ocenie ta sprawa, żeby mogła zostać skutecznie rozwiązana, wymaga przede 
wszystkim działalności ze strony posłów Ziemi Tarnowskiej, jako tych, którzy posiadają 
mechanizmy umożliwiające większe działanie w tym zakresie. 
Konkurs wygrał ośrodek w Zakliczynie, gdyż osiągnął dobrą punktację jak chodzi o zasady 
rozstrzygania, co nie zmienia faktu, że z perspektywy rozwiązania systemowego to 
rozwiązanie na przykładzie obecnej sytuacji pokazuje olbrzymie problemy natury w ogóle 
ułożenia tego projektu i rejonizacji, szczególnie w porównaniu z dużymi miastami. 

Radny p. J. SZCZERBA — odnosząc się do wypowiedzi p. Burmistrza i radnego p. Kubonia 
powiedział, że p. Radny jest dyżurnym, który mu przeszkadza albo krytykuje, co jest 
wykonywaniem dyrektywy p. Burmistrza, żeby go atakować. 
Prosi, by mu nie zarzucać, że nie zorganizował nigdy imprezy. Organizował imprezy w 
gminie i organizuje też prywatnie imprezy i wie ile to jest pracy. Do zorganizowania takiej 
imprezy potrzebni są ludzie i koszty. Dni Wikliny są ujęte w budżecie gminy, w budżecie 
GOK-u, na co jest zaplanowane 150 tysięcy zł. Prawie wszystkie wnioski kulturalne składane 
do Marszałka, czy do innych instytucji, są pod to święto. Jeżeli się wykorzystuje urząd, GOK, 
pracowników komunalnych do zorganizowania tej imprezy, to jak można mówić, żeby sobie 
zorganizować taką imprezę. To jest cała machina i to jest oficjalna impreza gminna, a nie 
jakaś tam impreza sołtysa. 
Odnosząc się do wypowiedzi p. Burmistrza powiedział, że on nie donosi, bo donos jest 
anonimem, a on się podpisał pod jego pismem i uważa, że tak powinien każdy zrobić, kto 
widzi, ze się coś źle dzieje. Dodał, że w RIO jest skrzynka, gdzie sygnaliści mogą wrzucać 
swoje zawiadomienia, a on tak się nie zachował. Napisał co mu się nie podoba, że to jest 
złamanie prawa i niech rozstrzyga to RIO, a p. Burmistrz rzuca na niego kalumnie i na żadne 
pytanie nie potrafi mu odpowiedzieć rzeczowo. 
Odnosząc się do konkursu powiedział, że nie wyklucza obecnego pełniącego obowiązki 
dyrektora, ale niech stanie do konkursu. Chodzi o to, by to było transparentne, żeby byli też 
inni kandydaci, którzy by pokazali jakie mają programy i żeby był wybór. 
Jeśli chodzi o nagrywania, to powiedział, że nagrywa dlatego między innymi, co robi zgodnie 
z prawem, żeby nie było takich sytuacji, bo p. Burmistrzowi bardzo łatwo przychodzi rzucanie 
oskarżeń, mówienie nieprawdy i to właśnie jest po to robi, żeby mieć dowód na to, że było 
inaczej. 
Powiedział, że nie otrzymał odpowiedzi o sprawach z byłym Dyrektorem GOK, czy sprawa w 
sądzie administracyjnym się skończyła, bo to nie jest tylko sprawa w sądzie pracy. Chodzi o 
to, czy sprawa w sądzie administracyjnym się skończyła i czy jest taka sprawa w ogóle? 

P. ADWOKAT — poinformowała, że sprawa przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym 
się zakończyła. Gmina jest jeszcze w terminie otwartym do ewentualnego złożenia 
odwołania do Naczelnego Sądu Administracyjnego, ale nie będzie korzystać z tego 
uprawnienia. Wojewódzki Sąd Administracyjny stwierdził nieważność zarządzenia, przy 
czym samo stwierdzenie nieważności tego zarządzenia nie determinuje faktu 
automatycznego przywrócenia byłego Dyrektora GOK na funkcję Dyrektora. Tu orzecznictwo 
jest jednoznaczne, szerokie i niebudzące wątpliwości. Sąd uznał, Ze doszło do odwołania z 
uchybieniem warunków proceduralnych, o których mówi ustawa, ale to jest tylko kwestia 
formalna, techniczna, wydanego przez Burmistrza zarządzenia, ale to nie determinuje z 
automatu faktu jakby zdublowania tego, na co p. Radny wskazywał, że będzie dwóch 
dyrektorów. 
Jeśli chodzi o sąd pracy, to tutaj też została sprawa zakończona i Gmina nie była stroną 
postępowania, niemniej jednak nawet hipotetycznie, gdyby były Dyrektor domagał się 
przywrócenia do pracy, orzecznictwo również sądów powszechnych jest jednoznaczne i w 
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sytuacji, w której jest jednostka organizacyjna, Burmistrz, organizator i dyrektor, trudno 
wymagać od burmistrza, wójta czy prezydenta miasta, i nakładać na niego obowiązek 
współpracy z osobą, z którą się nie da współpracować, bo chodzi o to, żeby zapewnić gminie 
prawidłowe funkcjonowanie i wychodzi się tu z założenia, że jeżeli jest burmistrz, który 
niejako odpowiada za wszystko w zasadzie, co się dzieje w gminie, nie można od niego 
wymagać i zmuszać go do tego, żeby otaczał się współpracownikami , z którymi się nie da 
współpracować. W przypadku akurat tego postępowania doszło do zawarcia ugody. Pan 
Dyrektor nie otrzymał nic, czego miałby nie otrzymać, gdyby doszło do rozwiązania umowy, 
zgodnie z zawartą umową. Gmina ani GOK nie ponieśli żadnych dodatkowych kosztów 
związanych z kosztami zastępstwa procesowego, czy kosztami sądowymi. Czyli były pan 
Dyrektor dostał to, co by dostał, gdyby strony rozeszły się w sposób polubowny. 

Radny p. J. SZCZERBA — powiedział, że to nie jest tak, że Pan Dyrektor wniósł sprawę do 
sądu pracy bez powodu. Uważa, że Pan Dyrektor wygrał sprawę, bo jak domniemywa p. 
Burmistrz zwolnił prawdopodobnie dyscyplinarnie Pana Dyrektora, ponieważ wtedy nie 
przysługuje odprawa. Zapytał, kto wystąpił o ugodę w tej sprawie. 

P. ADWOKAT — powiedziała, ze nie wie kto, bo ona nie reprezentowała Gminnego Ośrodka 
Kultury, a Gmina nie była stroną postępowania. Wyjaśniła, że ugoda ma to do siebie, że jest 
ryzyko takie, że Powód, w tym przypadku były p. Dyrektor, mógł przegrać postępowanie i 
postępowanie mógł również przegrać GOK. W związku z tym, że były wątpliwości, 
domniemuje, że strony zawarły ugodę i nie są ponoszone żadne dodatkowe koszty. Nie ma 
tu osoby wygrywającej, czy przegrywającej i prosi nie wprowadzać opinii publicznej w błąd, a 
każdy pracownik, niezależnie od tego, czy jest pracownikiem zatrudnionym w 
przedsiębiorstwie prywatnym, czy w instytucji publicznej, czy pełni jakąś funkcję, ma prawo 
złożyć odwołanie od zwolnienia, czy to jest zwolnienie za porozumieniem stron, 
dyscyplinarne, czy zwykłe wypowiedzenie umowy zgodnie z kodeksem pracy, czy zgodnie z 
zawartą umową. Każda strona niezadowolona może dochodzić ochrony swoich praw przed 
sądem. Sytuacja była taka, że co do zasady została zawarta ugoda. 

Radny p. J. SZCZERBA — uważa, że dyrektor GOK-u nie chciał wypłacić pieniędzy, sąd 
pewnie by się przychylił do wniosku byłego Dyrektora GOK, więc zawarto ugodę. Natomiast 
co do drugiej sprawy w sądzie administracyjnym, dotyczącej uchylenia zarządzenia, sąd 

stwierdził, że niezgodnie z prawem Dyrektor został zwolniony i zapytał, co będzie, jeżeli 

Gmina przegra sprawę, bo były p. Dyrektor może wnieść jeszcze do tej sprawy o inne 
odszkodowania. Czy to będzie płacić GOK, Burmistrz, czy wszyscy mieszkańcy? 

P. ADWOKAT — odpowiedziała, że do sądu pracy byłemu p. Dyrektorowi już nie przysługuje 

żadne roszczenie, została zawarta ugoda. Powiedziała, że istnieje szereg instrumentów 
prawnych i każdy sobie może złożyć pozew i wnosić o co tylko chce, tylko trzeba jeszcze to 
udowodnić i wykazać pewne okoliczności . 
Powiedziała, ze to jest p. Radnego domniemanie i nie rozumie, czemu p. Radny nie 
przyjmuje do wiadomości tego, że została zawarta ugoda. Ugoda ma to do siebie, że nie ma 
strony wygrywającej, ani strony przegrywającej. Jeśli chodzi o wyrok Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Krakowie, doszło do uchybienia formalnego procedury i wcale nie jest 
powiedziane, że pan Dyrektor wygrał. Zarządzenie, czyli akt został poddany pod wątpliwość, 

czy został wydany wadliwie, czy niewadliwie. Wojewódzki Sąd Administracyjny uznał, że 

doszło do uchybień i nie ma dalszych konsekwencji. 

Radny p. H. KUBON — powiedział, że z domniemaniem p. Radnego Szczerby nie ma co 
dyskutować, bo nawet w kontekście Biadolin, gdzie powiedział mu o wysłuchaniu dwóch 
stron, on wie swoje. Powiedział, że nie będzie radnym, który będzie walczył z gminą. 

Podziękował p. Burmistrzowi oraz Radzie za przyznanie środków na budowę studni na 
Stadionie Pogoni w Biadolinach. Podziękował również za budowę chodnika, który jest 
następnym etapem robót na trasie Łopoń — Biadoliny, gdzie tym razem zaczyna się budowę 
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od strony Biadolin, gdzie jest dużo zakrętów i jest tam niebezpieczny odcinek. 
Dodał, że za przyznaną kwotę zostanie wykonany niewielki odcinek z uwagi na to. że jest 
tam rów, który trzeba przykryć, jest też przejście pod drogą. W kolejnym roku będzie prosił o 
zwiększenie środków i kontynuację budowy tego chodnika. 
Na koniec swej wypowiedzi jeszcze raz podziękował za przyznanie tych pieniędzy. 

Radny p. R. WRÓBEL — jako Przewodniczący Komisji Oświaty — poinformował, że Komisje, 
również Komisja Oświaty, spotykają się na wspólnych posiedzeniach, gdzie procedowane są 

różne sprawy i kiedy wniosek został złożony, czy dotyczący Gminnego Ośrodka Kultury, czy 
oświaty, edukacji, czy innych kwestii, były zwoływane te komisje. Podobnie jak było w 
sytuacji, kiedy uzgadniano harmonogram, to jak Państwo Radni pamiętają, wspomniano o 
tym, iż jeżeli będzie wniosek i będą sprawy bieżące, istotne albo nurtujące któregoś z 
członków Komisji Oświaty. 
Powiedział, że skoro wszyscy wspólnie nawołują do pewnej kultury i pewnego obyczaju 
społecznego, to myśli, że każdy radny ma prawo się wypowiedzieć i niekoniecznie z każdym 

radnym trzeba się zgadzać, ale nazywanie radnego dyżurnym nie jest szczytem kultury 
obyczajowej. Bez względu na to, czy się wypowiada na zlecenie, nie na zlecenie, to wydaje 
mu się, że ma prawo się wypowiadać i nikt ze składu prezydium nikomu głosu na Radzie 
Miejskiej nie odmawiał. 

Radna p. J. SOSIN — poprosiła o przedstawienie stawki dotyczącej wywozu nieczystości. 

P. M. PIÓRKOWSKA — poinformowała, że za wywóz nieczystości ciekłych. jest to 90 zł za 
odbiór nieczystości ciekłych pochodzących ze zbiorników bezodpływowych i 200 zł netto za 
odbiór osadników w instalacjach przydomowych, oczyszczalni ścieków. Jest to cena za metr 
sześcienny. Przy wywozie większej ilości ścieków ta cena się większa. 

P. W. GURGUL — Sołtys Łoponia — powiedział, ze mieszkańcy sołectwa Łopoń zobowiązali 
go do wyrażenia pewnej opinii dotyczącej budowy chodnika, który będzie realizowany w 
drugim etapie od strony Biadolin. Mieszkańcy krytykują tę decyzję, bo jest ona niezgodna z 
wcześniejszymi założeniami , że chodnik będzie realizowany od strony postępującego 
natężenia ruchu, czyli od drogi nr 4 w kierunku Biadolin, gdzie ten ruch się zmniejsza, a w 
związku z tym zagrożenie na tej drodze dla pieszych się zmniejsza. Przerzucenie tej budowy 
do Biadolin jest krzywdzące dla mieszkańców, którzy będą narażeni na niebezpieczeństwo. 
Budowa chodnika od strony Łoponia powoduje, że korzystają z tego chodnika i mieszkańcy 
Łoponia i mieszkańcy Biadolin, bo przez Łapań przejeżdżają i przechodzą na co dzień. 
Argument, że droga jest kręta i że nie ma chodnika w Biadolinach jest niczym 
nieuzasadniony, dlatego że w Loponiu chodnik budowany był ze środków własnych, z 
własnej inicjatywy i dlatego w Łoponiu jest dużo metrów bieżących chodnika. Biadoliny też 
miały fundusz sołecki, mogły też ten chodnik budować. Zatem przerzucenie tego jest niczym 
nieuzasadnione, tym bardziej, że kolejny etap budowy chodnika byłby w miejscu wyjątkowo 
niebezpiecznym. Nie ma tak niebezpiecznego miejsca na całej tej drodze, jak właśnie w tym 
etapie, który mógłby być realizowany. Tam znajduje się wyniesienie mostu przez rzekę 
Pokrzywkę, niebezpieczny, niewidoczny zakręt, przewężenie drogi ze względu na to, że 
bezpośrednio do drogi przylega potok Pokrzywka i on biegnie kawałkiem wzdłuż tej drogi. 
Jest wyjątkowe zwężenie i wyjątkowe niebezpieczeństwo i zakręt. Oprócz tego są jeszcze 
trzy drogi, które na tym odcinku odchodzą od tej drogi powiatowej. Nie ma drugiego takiego 
miejsca i jedynie jest skrzyżowanie, ale to jest prostopadłe skrzyżowanie pod kościołem w 
Biadolinach. Tam jest wszystko rozwiązane, są znaki, odpowiednia szerokość, widoczność, 
czyli występuje tu niczym nieuzasadniona decyzja. 
Uważa, że na przyszłość nie powinno się to zdarzyć, dlatego że powoduje to takie poczucie 
krzywdy mieszkańców i jednocześnie zabijanie jakiejś takiej inicjatywy mieszkańców. 

Radny p. H. KUBON — powiedział, że nie chciałbym robić nieporozumień między Loponiem a 
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Biadolinami, bo sam pochodzi z Loponia i zna ten teren. Powiedział, że w Loponiu mało kto 
tam chodzi, a w Biadolinach jest większy ruch, bo jest to w centrum miejscowości , gdzie są 
dwa przedszkola, szkoła, kościół, sklepy, a przy tym niewidoczne zakręty. 
Powiedział, że rolą sołtys jest bronić swojej miejscowości o rozumie wystąpienie p. sołtysa z 
Loponia i nie będzie polemizował, z której strony chodnik jest bardziej potrzebny, ale będzie 
zawsze uważał, że jednak w Biadolinach. 

BURMISTRZ WOJNICZA — zaproponował Radnemu p. Szczerbie zorganizowanie Dożynek 
Gminnych w Wojniczu. Powiedział, że w GOK-u jest zabezpieczone 60 tysięcy złotych. 
Pomoc ze strony Gminy, Gminnego Ośrodka Kultury i działu komunalnego zostanie 
udzielona. 

P. K. ZIELIŃSKI — sołtys Grabna — zaprosił wszystkich na 31 maja na Małopolski Dzień 
Dziecka, który odbędzie się w Grabnie. Powiedział, że szczegóły pojawią się na plakatach, a 
zaproszenia do wszystkich dotrą. Powiedział, że to pokazuje, że niekoniecznie wszystkie 
wydarzenia muszą być realizowane z budżetu gminy, z czego się szczyci. Powiedział, że 
cieszy się też ze współpracy z gminą. Podziękował p. Burmistrzowi za rozpoczęcie inwestycji 
budowy parkingu przy cmentarzu. 

BURMISTRZ WOJNICZA — powiedział, że można zrobić taką imprezę jak Wojewódzki Dzień 
Dziecka w Grabnie jeżeli się tylko chce. 
Uważa, że należy przestać krytykować, nie nazywać jakimiś donosicielami swoich kolegów, 
co jest przykre. 
Zwrócił się z prośbą, żeby Sołtysi nie gradowali gdzie co jest najbardziej ważne, bo 
wszystkie inwestycje są ważne i w Loponiu, i w Biadolinach, i w lspie też. 
Powiedział, że to co jest robione, jest robione bez jakichś podtekstów politycznych, że w 
Biadolinach robi się ten chodnik. Powiedział, że przyjdzie czas, że będą pieniądze i chodnik 
będzie dalej realizowany. W bieżącym roku dotacja Starostwa wynosiła nie 80 na 110 tys. zł. , 
do czego Gmina dokłada swoje środki . Powiedział, że ważne jest, że inwestycje są 
realizowane. Powiedział, że przyjdzie czas, że chodnik dojdzie do Łapania. Powiedział, że 
trzeba będzie myśleć o chodniku przy drodze powiatowej na Milówkę, gdzie jest bardzo 
ruchliwa trasa z Wielkiej Wsi. W Olszynach będą nawet 3 etapy, bo to jest bardzo duża 
inwestycja za kwotę 347 tysięcy złotych, za co zostanie zrobione 208 metrów chodnika. 
Powiedział, że mając tylko 220 tys. zł na realizację chodnika, nie da się połączyć Loponia z 
Biadolinami. 
Powiedział, że występuje w Łoponiu problem ze zgodą mieszkańca na wejście w teren przy 
budowie chodnika. Obawia się, że mogłoby dojść do wstrzymania robót z powodu protestu 
mieszkańców. 
Wyraził nadzieję na zorganizowanie pięknych Dożynek Gminnych w Wojniczu. 

Radny p. T. PAWLINA — podziękował za wykonanie chodnika między Wojniczem i Wielką 
Wsią. Zapytał następnie o termin odbioru tego chodnika. 

BURMISTRZ WOJNICZA — odpowiedział, że odbiór nastąpi w niedługim czasie. Powiedział, 
że jest to jedna z większych inwestycji, bo blisko 6,5 milionowa. Powiedział, że pasy zostaną 
pomalowane koło 15 czerwca i wtedy dopiero będzie to gotowe do odbioru. 
Powiedział, że z każdej inwestycji mieszkańcy są zadowoleni i uważa, że niepotrzebne są 
jakieś podteksty polityczne, czy to za karę, czy to nie za karę, że tam się robi, tu się nie robi. 
Powiedział, że w Biadolinach przegrał wybory i robi chodnik. Prosi, by nie posądzać go o 
takie rzeczy, bo to jest dla niego bardzo przykre. 
Powiedział, że mieszkańcy doceniają te inwestycje, prace radnych wybierając ich na kolejną 
kadencję. Sam jest Burmistrzem trzecią kadencję. 
Powiedział, że trzeba wykorzystywać każdy moment, żeby pozyskiwać pieniądze, żeby robić 
chociażby nawet drobne rzeczy. 
Powiedział, że jest zadowolony, że inwestycja chodnika do Wielkiej Wsi powstała, choć było 
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zagrożenie jak chodzi o termin, który był wyznaczony na 20 maja i praca została skończona 
na 20 maja. 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady XIII 
sesji Rady Miejskiej w Wojniczu IX kadencji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przebieg sesji wraz z rejestracją dźwięku i obrazu dostępny jest pod adresem: 
http://www.wojnicz.esesja.pl/transmisja/69217/xiiiasesjaaradyamiejskiejawawojniczua23amaj 
aa2025.htm 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a) Jadwiga Matras 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pi 

PRZEAKPNICZĄCA 
" Ra ą4iejskiej 

Anet .1Cdwa 
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INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(29 marca —23 maja 2025 r.) 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 
z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 
Rady Miejskiej. 

31 marca — uczniowie Szkoła Podstawowa im. Św. Jana Kantego w Wojniczu 
zabrali nas w wyjątkową podróż przez Hiszpanię. Na scenie kina „Wawel" 
połączyły się: hiszpańska poezja oraz rytmy flamenco. Współorganizatorem tego 
wydarzenia był Urząd Miejski w Wojniczu. 

Tego dnia uczestniczyłem również w koncercie muzyki pasyjnej, który odbył się 
w Grabnie. Serdecznie gratuluję Parafia Niepokalanego Serca Najświętszej Maryi 
Panny w Grabnie pięknej inicjatywy. 

4 kwietnia — w naszej gminie odbyła się po raz drugi Uroczysta Gala „Zasłużony 

dla Gminy Wojnicz", w której ogromnym zaszczytem miałem przyjemność 

uhonorować osoby wyjątkowe — ludzi, których praca, zaangażowanie i oddanie 
dla dobra wspólnego odcisnęły trwały ślad w historii Gminy Wojnicz. Ponownie 
gratuluję wszystkim uhonorowanym — Państwa działalność stanowi prawdziwy 
fundament wspólnoty lokalnej. Dziękuję za to, że swoją codzienną pracą 

promujecie i budujecie dobre imię naszej Gminy. 

7 kwietnia — w naszej gminie w Kinie Wawel odbył się XV Przeglądu Teatrów 
Szkolnych Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich, Złotą Maskę zdobyła 

Szkolna Grupa Teatralna „Stop-Klatka" z Łapania. 

8 kwietnia — podpisana została umowa na budowę nowego parkingu przy 

cmentarzu komunalnym w Wojniczu. Wartość inwestycji to ponad 700 tys. zł, 

z czego ponad 400 tys. zł pochodzi z dofinansowania z budżetu Województwa 

Małopolskiego. 

10 kwietnia — Zarząd Województwa Małopolskiego przyznał gminie 

dofinansowanie na prace konserwatorskie przy Pałacu Dąmbskich. Wsparcie 

w wysokości 100 tys. zł, wykorzystane będzie na realizację zadania związanego 

z zabezpieczeniem przeciwwilgociowym piwnic pałacu. 



Tego dnia w naszej gminie uczciliśmy również 15. rocznicę katastrofy smoleńskiej 

podczas lokalnych uroczystości przy pomnikach w Dębinie Łętowskiej oraz 
Więckowicach. 

11 kwietnia — w Kinie Wawel w Wojniczu odbyła się czwarta edycja szkolnego 
konkursu talentów organizowanego przez Szkoła Podstawowa w Wojniczu. 
Serdeczne gratulacje uczestników oraz organizatorów za stworzenie przestrzeni, 
w której młodzi ludzie mogą rozwijać swoje pasje i pokazywać światu swoje 
talenty. 

13 kwietnia — uczestniczyłem w spotkaniu w Starostwie Powiatowym 
w Tarnowie, gdzie wspólnie z moją zastępczynią Joanną Zając i przedstawicielami 
powiatu pogratulowaliśmy naszym druhnom z Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej 

z Biadolin Radłowskich wspaniałego wyniku, jakim był tytuł Wicemistrzyń Polski 
podczas I Ogólnopolskich Halowych Zawodów Sportowo-Pożarniczych. To wielkie 
osiągnięcie dla dziewcząt, ich opiekunów oraz całej naszej Gminy. Jeszcze raz 
serdecznie gratuluję! 

Tego dnia odbył się również Konkurs na Najpiękniejszą Palmę Wielkanocną, 

w którym miałem przyjemność uczestniczyć. 

14 kwietnia — pod pomnikiem Golgoty Wschodu na cmentarzu komunalnym 
w Wojniczu, odbyła się uroczystość ku pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej. 
W wydarzeniu wzięła udział delegacja samorządu wojnickiego, delegacja 
Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wojnickiej oraz delegacje uczniów i nauczycieli ze 
szkół z terenu gminy Wojnicz. Złożone zostały wieńce i zapalone znicze — jako 
wyraz naszej pamięci. 

Także tego dnia wojnicki rynek udekorowany został ozdobami wielkanocnym, 
które przygotowały przedszkolaki z całej gminy, uczniowie klas ze szkół w 
Grabnie i Wojniczu oraz najmłodsi podopieczni żłobka w Wojniczu. Dziękujemy 
wszystkim dzieciom, nauczycielom i opiekunom za zaangażowanie i ogromne 
serce włożone w tworzenie tych kolorowych dekoracji. 

15 kwietnia — pozyskała 30 tys. zł dotacji celowej od Małopolskiego 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Środki te zostaną przeznaczone na 
dalsze prace w zabytkowym Pałacu Dąmbskich w Wojniczu. Remont obejmie 
sklepienia, stropy oraz ściany piwnic. 



16 kwietnia - na wojnickim rynku dzieci z Przedszkola Publicznego w Wojniczu 
zaprezentowały wielkanocne przedstawienie pt. „Wieziemy tu Kogucika", 
wypełnione tańcem, śpiewem i świąteczną radością. Serdecznie dziękuję za tę 

piękną inicjatywę. 

17 kwietnia - podpisana została podpisana umowa na realizację kolejnej 
rozbudowy sieci wodociągowej o nowe odcinki w Wielkiej Wsi i Wojniczu. 
Wartość inwestycji to blisko 355 tys. zł. 

24 kwietnia - podpisana została umowa na realizację zadania inwestycyjnego 
pn. „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 975 polegająca na budowie chodnika 
wraz budową i przebudową infrastruktury technicznej w m. Olszyny gm. Wojnicz-
ETAP I". Wartość inwestycji to niespełna 347 tys. zł. Zadanie otr5zymało 

dofinansowanie w wysokości blisko 170 tys. zł pochodzących z budżetu Zarząd 

Dróg Wojewódzkich. 

Tego dnia, na zaproszenie seniorów z Centrum Aktywizacji i Opieki Seniorów w 
Wielkiej Wsi, wspólnie z Zastępcą Burmistrza — Panią Joanną Zając — 
uczestniczyłem w świątecznym spotkaniu. 

26 kwietnia - na terenie gminy odbyły się I I I Powiatowe Zawody w Ratownictwie 
Kwalifikowanej Pierwszej Pomocy. Gratuluję wszystkim drużynom oraz 
organizatorom. Cieszę się, że jako samorząd mogliśmy współtworzyć tak ważne 

wydarzenie, które promuje ratownictwo, współpracę i gotowość do niesienia 
pomocy innym. 

28 kwietnia - odbyły się zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza Wojnicza, 

zorganizowane przez Polski Związek Wędkarski Koło Wojnicz. Gratuluje wszystkim 
uczestnikom wspaniałej atmosfery, organizatorom organizacji wydarzenia oraz 
zaangażowania w rozwój wędkarstwa. 

28 kwietnia - uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym działalność 

w Związku Samorządów Polskich za rok 2024, które odbyło się w Rzeszowie. 

30 kwietnia - gmina otrzymała dofinansowanie z programu „Małopolskie 

świetlice wiejskie 2025" — 15 tys. zł na doposażenie kuchni w Dębinie Łętowskiej 

i blisko 27 tys. zł na odnowienie świetlicy w Dębinie Zakrzowskiej. 



3 maja — w Wojniczu uczciliśmy 234. rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja. 

Dziękuję wszystkim mieszkańcom i gościom za obecność, życzliwość i wspólne 
przeżywanie tego ważnego dnia. Pragnę również podziękować wszystkim, którzy 
przyczynili się do organizacji i przebiegu uroczystości. 

W tym dniu uczestniczyłem również w obchodach Święta Konstytucji 3 Maja, 
które odbyły się w Grabnie. 

5 maja — brałem udział w spotkaniu roboczym z dyrektorem Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Krakowie, które dotyczyło remontu chodnika biegnącego wzdłuż 

drogi wojewódzkiej od Wielkiej Wsi do Olszyn. 

6 maja — gmina otrzymała 48 tys. zł dofinansowania z programu „Małopolskie 

OSP 2025" na kontynuację budowy garażu (etap II) przy budynku Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Dębinie Łętowskiej. 

Tego dnia odbyło się również spotkanie z dyrektorem Powiatowej Stacji 
Pogotowia Ratunkowego w Tarnowie. 

7 maja — w Krakowie odbyłem spotkanie z Wojewodą Małopolski, które 
poświęcone było trwającej modernizacji Pałacu Dąmbskich w Wojniczu. Rozmowa 
dotyczyła m.in. możliwości wsparcia finansowego dla tego ważnego dla naszej 
gminy zabytku. 

Tego dnia odbyłem również spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich 
w Krakowie, którego tematem były perspektywy rozwoju i budowy ścieżek na 
terenie gminy Wojnicz. 

8 maja — odbyło się spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa, dotyczące 
możliwości wydzierżawienia lub wykupu przez Gminę Wojnicz terenu 
zlokalizowanego przy Domu Ludowym w Grabnie. 

12 maja — W Urzędzie Miejskim w Wojniczu odbyłem spotkanie z Jackiem 
Pilchem, prezesem Aglomeracji Tarnowskiej, poświęcone możliwości 
finansowania zadań gminy ze środków Aglomeracji Tarnowskiej oraz omówieniu 
dalszych kierunków rozwoju naszej gminy. 

14 maja — spotkanie z prezesem Koła Rolniczego w Olszynach dotyczące 
przekazania gruntów należących do koła dla gminy. 



15 maja — podpisana została umowa na realizację II etapu przebudowy dawnej 
szkoły na nową siedzibę Urzędu Miejskiego w Wojniczu. Wartość inwestycji 
wynosi ponad 2,5 mln zł. 

Tego dnia odbył się odbiór nowego placu zabaw zlokalizowanego przy Przedszkolu 
Publicznym w Wojniczu. Koszt inwestycji wyniósł blisko 280 tys. zł. 

16 maja — w Małopolskim Centrum Nauki COGITEON odebrałem symboliczne 
czeki w ramach czterech programów Województwa Małopolskiego: Ochrona 
Zabytków Małopolski, Małopolska Pamięta, Mecenat Małopolski i Mecenat 
Małopolski BIS. Dofinansowanie otrzymały projekty: 

• Remont cmentarza wojennego nr 285 w Wojniczu — 20 tys. zł 

• Warsztaty wikliniarskie podczas Dni Wikliny 2025— 20 tys. zł 

• Obchody 155-lecia OSP Wojnicz — 10 tys. zł 

• Prace konserwatorskie przy kościele św. Wawrzyńca — 100 tys. zł 

Tego dnia uczestniczyłem również w Dniu Otwarty Zespołu Szkół Licealnych 
i Technicznych w Wojniczu połączony z Dniem Kadeta oraz uczestniczyłem 

w obchodach 27-lecia Akademii Tarnowskiej. 

22 maja —Gmina Wojnicz pozyskała dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Małopolskiego w wysokości ponad 300 tys. zł na modernizację 

dróg dojazdowych do gruntów rolnych z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 
Pozyskane środki pozwolą gruntownie wyremontować odcinek drogi gminnej w 
miejscowości Grabno. 

Obecnie czekamy na wyniki złożonych wniosków o dofinansowanie na: 

• 45 000 zł — wnioskowana kwota na prace remontowo-konserwatorskie 
kapliczki słupkowej z 1858 r. z wizerunkiem Matki Bożej w Wojniczu. 

• 250 000 zł — wnioskowana kwota na II etap budowy parkingu przy 
cmentarzu w Wojniczu 

Szanowni Państwo, uprzejmie informuję, że uroczystości 155-lecia Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Wojniczu, które pierwotnie miały odbyć się wcześniej, zostały 

przesunięte z uwagi na niesprzyjające warunki atmosferyczne. Jubileuszowe 



obchody odbędą się już w najbliższą niedzielę, 25 maja 2025 roku na Rynku 
w Wojniczu. Serdecznie zapraszam do wspólnego świętowania tego wyjątkowego 

wydarzenia i wyrażenia wdzięczności druhnom i druhom za ich wieloletnią, 

ofiarną służbę. Niech będzie to dzień pełen dumy, wspólnoty i radości dla całej 

naszej lokalnej społeczności. 

Szanowni Państwo, pragnę także poinformować, że trwa głosowanie w ramach 
8. edycji Budżetu Obywatelskiego Województwa Małopolskiego. Zachęcam do 
oddania głosu na projekt regionalny TAR16 — „Wojnicz. Kierunek kultura!". 
Głosować mogą wszyscy mieszkańcy Małopolski, którzy ukończyli 16 lat. 

Dzięki Państwa wsparciu możliwa będzie realizacja aż trzynastu bezpłatnych 

wydarzeń kulturalnych w naszej gminie — wśród nich m.in. spektakle, koncerty, 
kino plenerowe, warsztaty rodzinne, rajdy, turnieje sportowe oraz spotkania 
integracyjne i patriotyczne. 

Aby zagłosować, wystarczy odwiedzić stronę malopolska.budzet-obywatelski.eu 
lub wypełnić papierową kartę dostępną w Urzędzie Miejskim w Wojniczu. Każdy 

głos ma realne znaczenie — to Państwa decyzja może zadecydować o tym, jak 
będzie wyglądał kalendarz kulturalny w naszej gminie. 

Zachęcam do udziału i dziękuję za każde wsparcie! 

Dziękuję! 


